



TENDER ADDENDUM

**Janitorial Services for Various Buildings in the
National Capital Region
NCC tender file # LW086
June 8, 2018**

ADDENDUM NO : 1

ADDENDA À LA SOUMISSION

**Services de nettoyage et d'entretien pour divers
édifices dans la Région de la capitale nationale
Dossier de soumission de la CCN no. LW086
le 8 juin 2018**

ADDENDA NO: 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

1. REQUEST FOR INFORMATION

Q1. Please provide us with the location addresses where janitorial services will be performed.

A1. Locations #1 to 3 are within the K1A 0A1 area code in Ottawa, Ontario and Location #4 is in the J9B 1H9 area code in Pontiac, Quebec.

Q2. Do we have to send our Security requirements with the bid or after?

A2. The Bid Bond must be sent with your submission.

Q3. Can we get the size in square feet?

A3. All calculations are metric.

Q4. Is it possible to get information on the companies who are doing these locations presently, and how much they are paying their employees? If not, where can I find this info?

A4. The current contract is with M.A. Independent. The NCC is not privy to their company details.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. DEMANDE D'INFORMATION

Q1. Veuillez nous indiquer les adresses où les services de nettoyage seront effectués.

R1. Les emplacements 1 à 3 se trouvent à l'intérieur de l'indicatif régional K1A 0A1 à Ottawa (Ontario) et l'emplacement 4 à l'indicatif régional J9B 1H9 à Pontiac (Québec).

Q2. Devons-nous envoyer nos exigences de sécurité avec l'offre ou après?

R2. Le cautionnement de soumission doit être envoyé avec votre soumission.

Q3. Pouvons-nous obtenir la taille en pieds carrés?

R3. Tous les calculs sont métriques.

Q4. Est-il possible d'obtenir de l'information sur les entreprises qui font ces emplacements présentement, et combien ils paient leurs employés? Si non, où puis-je trouver cette information?

R4. Le contrat actuel est avec M.A. Independent. La CCN n'est pas au courant des détails de leur entreprise.

Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services

Lana Wilson
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement